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La Plataforma opositora dubta d´anar a la trobada amb Monti
Serà demà i critiquen haver de compartir temps amb altres entitats

DdeG, Girona
El mediador europeu per a la interconnexió elèctrica entre Espanya i França, Mario Monti, va
manifestar el passat 16 de gener a Perpinyà que el grau del possible soterrament de la línia depenia
del volum de mobilització popular. Doncs bé, per la Plataforma contrària a la MAT, la manifestació
d'ahir va ser una demostració per a Monti que el poble és contrari a la línia de 400 kV. De fet, demà,
el mediador tornarà a ser a Girona per reunir-se novament amb diferentes entitats i s'ha convocat la
Plataforma. Un portaveu de l'entitat Pasqual Aguilar, va manifestar ahir que no saben encara si
assistiran a la reunió perquè no els sembla correcte ni el títol -segons Aguilar, és: "La necessitat de la
interconnexió"- ni que hagin de compartir la sessió amb altres entitats, com va manifestar un altre
portaveu, Xavier Llorente, ja que entén que no tindran temps d'explicar la seva oposició en "tan sols
cinc minuts" en un auditori d'empresaris i múltiples entitats que "fins ara no han dit res" sobre el
tema.
Llorente també va insistir sobre el gran nombre de manifestants que "si després d'això els polítics,
tant al Govern com a l'oposició, no prenen nota i fan actes reals per frenar" la línia significa que "el
nostre sistema democràtic està molt malalt i debilitat". En aquest sentit, cal destacar que dos dels
tres partits que formen el govern català, ERC i ICV van ser presents en la manifestació.
Després de la protesta van aparèixer pintades a les parets del mercat i el seu entorn, com la
marquesina de la parada d'autobus, en contra de la línia i dels partits polítics PSC, ERC, CiU, ICV i
PP. També es va desplegar una gran pancarta a la bastida que hi ha davant l'edifici de la delegació
d'Educació de la Generalitat.
D'altra banda, Santiago Vilanova, d'Els Verds-Alternativa Verda, va mostrar-se satisfet per la gran
assistència malgrat que va ser crític amb el fet que la Plataforma contra la MAT no va enumerar al
final les adhesions a la concentració. Segons Vilanova, això va impedir que la gent pogués
pronunciar-se. De fet, creu que no es va fer per evitar xiulets a Esquerra i ICV per "la política
d'ambigüitat del tripartit" sobre la MAT.


